
 

 

INFORMACJA 

o posiedzeniu Komisji Kultury i Środków Przekazu 

nr posiedzenia: 68 

data posiedzenia: 7 września 2022 r. 
 

 

Porządek posiedzenia: 
 1. Opinia komisji w sprawie wniosku wicemarszałek Senatu Gabrieli Morawskiej-Staneckiej 

o zorganizowanie w Senacie wystawy „Zwierzę to nie rzecz” – prace z konkursu 
plastycznego dla dzieci i młodzieży. 

2. Opinia komisji w sprawie wniosku senatora Janusza Pęcherza o zorganizowanie w Senacie 
wystawy „Mariaże Marii – wernisaż wystawy z okazji Roku Marii Konopnickiej”. 

3. Przygotowanie projektu uchwały o ustanowieniu roku 2023 Rokiem Włodzimierza Przerwy-
Tetmajera. 
 

Posiedzeniu przewodniczyli: 
 przewodnicząca komisji Barbara Zdrojewska i zastępca przewodniczącej komisji Jerzy 

Fedorowicz. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 senatorowie członkowie komisji: 

Bogdan Borusewicz, Barbara Borys-Damięcka, Grzegorz Czelej, Jerzy Fedorowicz, Jan 
Hamerski, Jan Maria Jackowski, Barbara Zdrojewska, 
 

senatorowie: 
Halina Bieda, Janusz Pęcherz, 
 

Kancelaria Senatu: 
dyrektor Biura Analiz, Dokumentacji i Korespondencji Agata Karwowska-Sokołowska. 

 
 

Ad 1.  

 Wniosek o zorganizowanie w Senacie wystawy „Zwierzę to nie rzecz” – prace z konkursu 
plastycznego dla dzieci i młodzieży przedstawiły senator Halina Bieda oraz dyrektor Biura 
Analiz, Dokumentacji i Korespondencji Agata Karwowska-Sokołowska.  
Zastępca przewodniczącej komisji Jerzy Fedorowicz zgłosił wniosek o pozytywne 
zaopiniowanie wniosku wicemarszałek Senatu Gabrieli Morawskiej-Staneckiej 
o zorganizowanie w Senacie wystawy „Zwierzę to nie rzecz” – prace z konkursu plastycznego 
dla dzieci i młodzieży pod względem formalnym i merytorycznym. 
W wyniku głosowania komisja przyjęła ten wniosek jednogłośnie. 

Konkluzja: 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek wicemarszałek Senatu Gabrieli Morawskiej-

Staneckiej o zorganizowanie w Senacie wystawy „Zwierzę to nie rzecz” – prace z konkursu 
plastycznego dla dzieci i młodzieży pod względem formalnym i merytorycznym. 
 



 

 

Ad 2.  

 Wniosek o zorganizowanie w Senacie wystawy „Mariaże Marii – wernisaż wystawy z okazji 
Roku Marii Konopnickiej” przedstawili senator Janusz Pęcherz oraz dyrektor Biura Analiz, 
Dokumentacji i Korespondencji Agata Karwowska-Sokołowska.  
Zastępca przewodniczącej komisji Jerzy Fedorowicz zgłosił wniosek o pozytywne 
zaopiniowanie wniosku senatora Janusza Pęcherza o zorganizowanie w Senacie wystawy 
„Mariaże Marii – wernisaż wystawy z okazji Roku Marii Konopnickiej” pod względem 
formalnym i merytorycznym. 
W wyniku głosowania komisja przyjęła ten wniosek jednogłośnie. 

Konkluzja: 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek senatora Janusza Pęcherza o zorganizowanie 

w Senacie wystawy „Mariaże Marii – wernisaż wystawy z okazji Roku Marii Konopnickiej” 
pod względem formalnym i merytorycznym. 
 

Ad 3.  

 Komisja omówiła projekt uchwały Senatu o ustanowieniu roku 2023 Rokiem Włodzimierza 
Przerwy-Tetmajera, przygotowany przez senatora Jerzego Fedorowicza. 
Projekt ma na celu upamiętnienie 100. rocznicy śmierci znakomitego krakowskiego artysty 
Włodzimierza Przerwy-Tetmajera – malarza, grafika, poety, prozaika, dramaturga, scenografa, 
publicysty, działacza politycznego aktywnie zaangażowanego w walkę o niepodległość Polski, 
człowieka o ogromnej odwadze i sile charakteru. 
Nad projektem przeprowadzono dyskusję.  
Senatorowie Barbara Zdrojewska, Bogdan Borusewicz, Jerzy Fedorowicz i Jan Hamerski 
zaproponowali poprawki do projektu uchwały. 
Zastępca przewodniczącej komisji Jerzy Fedorowicz zgłosił wniosek o przyjęcie jednolitego 
tekstu omawianego projektu uchwały wraz z zaproponowanymi poprawkami. 
Wniosek przyjęto jednogłośnie. 
Do reprezentowania komisji w dalszych pracach nad projektem uchwały Senatu 
o ustanowieniu roku 2023 Rokiem Włodzimierza Przerwy-Tetmajera upoważniony został 
senator Jerzy Fedorowicz. 

Konkluzja: 
 Komisja przygotowała projekt uchwały o ustanowieniu roku 2023 Rokiem Włodzimierza 

Przerwy-Tetmajera i wnosi o podjęcie postępowania w sprawie inicjatywy uchwałodawczej 
(druk senacki nr 797). 
 

 
Opracowano w BPS 

 


